
Boh plní sny 

„Vďaka“ karanténe sme s manželom prišli o prácu, no Boh 
ma teší aj v tomto období. Prednedávnom mi jeden kňaz 
povedal, aby som začala maľovať a všetky pocity dávala na 
plátno. Ako dieťa som chcela byť maliarka. Doma sa mi 
smiali... Roky som obrazy nemaľovala. Keď som prišla                    
o prácu, tak som mala zrazu čas a potrebu maľovať. Deti ma 
nasmerovali, koho maľovať. Obraz mal taký úspech, že aj keď 
som nechcela, predsa som ho predala.  
Vtedy som si uvedomila, aký je Boh úžasný. Mne splnil sen, 
čiastočne vyriešil financie a ešte som urobila aj radosť pani, 
ktorej som obraz predala. A večer mi poslal bývalý šéf sms, 
že ešte je nádej, že ma možno vezmú späť do práce....  
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